



Örebro 2026-01-25

Resumé stormöte i Caravan Club Örebrosektionen.

Närvarande:

- | | |
|------------------------|-------------------------------------|
| • Curt Jakobsson | Ordförande |
| • Jesper Zeiloth | Vice ordförande |
| • Elisabeth Munkvold | Sekreterare |
| • Marie Sörfelt | Ekonomiansvarig |
| • Stefan Oscarsson | Campingansvarig Skagern |
| • Anthonia Fidder | Campingansvarig Tisarstrand |
| • Roger Pettersson Bro | Campingansvarig Gusselby Annorlunda |
| • Heinez Windahl | Revisor |
| • Sebastian Bärling | Kassör Gusselby Annorlunda |
| • Fredrik Munkvold | Valberedning |

Frånvarande:

- | | |
|-----------------------|--------------------|
| • Birgitta Gunnarsson | Ledamot |
| • Nicklas Eilegård | Suppleant |
| • Martin Heintz | Valberedning |
| • Kjell Ragnarsson | Magasinet |
| • Yvonne Ragnarsson | Magasinet |
| • Olavi Mustonen | Kassör Skagern |
| • Fredrik Kjellberg | Valberedning |
| • Jonas Holm | Ledamot |
| • Malin Sundh | Kassör Tisarstrand |

1. Ekonomiska rapporter

Marie kommer ha ett möte med Nordea angående sektionens bankkonton.

I Gusselby ska man prova att föra in filer från DLBookIT till Fortnox. Det medför vissa kostnader men det kommer också medföra att jobbet blir lite enklare att hantera. Vi får avvakta och se vad kostnaden landar på. Efter man har testat detta i Gusselby, samt utvärderat kostnaden kontra arbetet så kommer man kika på att införa detta på både Tisaren och Skagern.

Skagern har skickat in inventeringslistor. Tisaren och Gusselby kommer komma in med detta.

CVK har meddelat att de kommer kunna köra igång med bokslutet i februari, men revisorn behöver kolla på detta först. Vi kan hinna med att få in allt i tid, men det gäller att snabba på.



Örebro 2026-01-25

2. Rapporter

1. Rapport från Campingar, läget med avseende på säsongare, bemanning, planer framåt etc.

- Skagern; Stefan Oscarsson

Skagern har inga direkta planer mer än att man underhåller det som vi måste. Detta beror på att man avvaktar för att se hur upphandlingarna gällande arrendet går. De kommer behöva titta över servicehusen eftersom gästerna börjar reagera på hur det ser ut på golven i duscharna, man har tittat på om man kan ställa in en duschkabin för en tillfällig lösning.

Lekplatsen och badbryggan ordnade man med förra året och det kostade mer än vad man beräknat. Numera har man en fungerade barnverksamhet samt övriga evenemang och man tror att det kommer att bli bättre kommande år. Campingen ses mer på FB och hemsidan och det gör skillnad.

Olavi hoppas att få någon information till hösten gällande arrvode, men man räknar med att campingen kommer komma ut för försäljning.

- Tisaren; Anthonia Fidder

Har mycket campare under vintern samt att alla säsongplatser för sommaren är fullbokade. Man kommer inom kort planera aktiviteter för året 2026.

Första halvan (rummet) behöver renoveras. Detta skulle ha gjorts tidigare så det behöver man ordna med innan campingen öppnar för sommaren. Man behöver måla, köpa nya sängar, byta ett fönster mm. Arbetet gör de själva och fönstret finns redan på campingen.

I somras så blåste Tisarens stora tält sönder och man har pratat med kommunen om att man vill man ha en mer permanent lösning. I nuläget så har man ingen bra samlingsplats när det är många personer, förutom ladan. Man har fått ett förslag, men man vet inte om man kommer att behöva bygglov eller inte.

Tisaren kommer att närvara på en lokal mässa 18/4 och har för avsikt att stå bredvid fiskeklubben då man planerar att ha lite gemensamma tävlingar. Campingen kommer att ha ett pris som innebär en gratis övernattnig i stuga.

Man har planerat att anordna barn/ungdomskollo 6–7 juli. Det gäller barn/ungdomar som inte har råd att göra något. Detta kommer att planeras tillsammans med fiskeklubben. Man har satt ett maxantal på antal barn och man kommer att ha aktiviteter för mindre barn på förmiddagen. Sedan pausar man för lunch och på eftermiddagen kommer det vara aktiviteter för lite äldre barn.

Blir det ett positivt utslag så kommer man att kika på att ta med friluftsfrämjandet till nästa år. Anthonia har varit i kontakt med P4 och man vill gärna att de kommer för att göra ett reportage om detta.

- Gusselby Annorlunda; Roger Pettersson Bro

Vi har tillträtt med ny FVK den 1/9 2025. Det är en ganska stor FVK men detta är för att man ska fördela arbetsuppgifter mellan flera personer.



Örebro 2026-01-25

Gusselby vill öppna upp online bokning så snart som möjligt. Personalen kan inte vara tillgängliga 24/7. Det skulle i första hand gälla några platser för husvagnar, några för husbilar samt stugor.

De har ändrat det tidigare beslutet att ha stängt för rullande gäster även under vintern. Detta har genererat i 5000 kr i ytterligare intäkter. För att automatisera detta så har man även kopplat upp sig på en telefonväxel vilket gör att man blir mer tillgänglig och gästen kan koppla sig till rätt person beroende på vad ärendet gäller. Detta har inte uppdaterats på hemsidan och Elisabeth kollar på det.

Man har skapat en aktivitetsplan för 2026 och det har visat sig att det kommer att vara en hel del långhelger. Man kommer ha halloween, kräftskiva, julfirande samt nyårsfirande. Numera finns det en grupp som hanterar CC ung med positivt resultat.

Budgeten inför 2026 är man klar med på alla punkter. Idag har de 1 ren vintercampare och ett flertal årscampare. Man har fått ytterligare säsongsgäster både på helår samt sommarsäsong.

Framåt kommer man att jobba med sociala medier och man ska rikta in sig för geografiska mässor. Man kommer att boka samarbetsmöten med olika föreningar.

Gusselby har en del fastighetsunderhåll som måste göras. Det gäller målning samt utbyte av viss panel. Alla fönster är heller inte klara, men det är ett arbete campingen utför själva. FVK i Gusselby behöver komma in med äskande till styrelsen för målningen. När det arbetet kan tänkas börja vet man inte än, Roger tar kontakt med företagen för att få preliminärt besked, vi ser gärna att arbetet påbörjas mitten på maj.

Gusselby behöver även köpa in ny gräsklippare då de som de har inte fungerar. Även denna kostnad kommer FVK behöva äska pengar från styrelsen.

Eftersom Gusselby sköter badplatsen åt kommunen, ska vi försöka få bidrag för detta. Curt har redan påbörjat detta jobb och kommer överlämna det till Roger när han fått lite mer klartecken.

2. Valberedningen

Valberedningen presenterar arbetet inför kommande årsmöte. Valberedningen har fått information om att två personer från styrelsen som avslutar sina uppdrag. Birgitta Gunnarsson kommer avsluta sitt uppdrag samt att vi har Dan Friberg som valt att arbeta med FVK Gusselby.

Valberedningen har skickat ut en enkät som man har fått bra respons på samt att man kommer att skicka ut en ytterligare enkät. Man har fått positiv respons med även övrig information som man kommer att ta upp på årsmötet.

Fredrik Munkvold har under 2025 även haft uppdraget som andre revisor. Detta kommer han inte fortsätta med.

Valberedningen har också fått ett avhopp då Fredrik Kjellberg har valt att avsluta det uppdraget. Valberedningen vill gärna att det kommer in en representant från Tisaren så att alla campingar är representerade. Detta jobbar Fredrik och Anthonia redan på.



Örebro 2026-01-25

3. Revisorn
Heinez kommer att ta kontakt med Marie för att boka ett möte. Numera är det bara Skagerns dokument som kommer in till CVK. Tisaren och Gusselby har Marie tillgång till alla dokument digitalt. Alla dokument för Tisaren har Malin Sundh. I övrigt så har Heinez inget nytt att komma med.
4. Fritidsmagasinet
Då familjen Ragnarsson inte kunde närvara på grund av sjukdom så finns ingen rapport och punkten utgår.
5. Kriterier för att få kallas Caravan Club camping
Det här var någon som var upp på ordförandekonferensen för 1.5 år sedan då man efter det tog fram detta dokument. Ambitionen är att sektionerna ska godkänna detta på nästa årsstämma. Curt läser upp dokumentet och mötet går igenom alla punkter. I det stora hela så är mötet överens om att dessa kriterier är ok och går att uppfylla utan större ansträngning.
6. Oneline bokning
Curt har pratat med Anthonia och Roger om detta. Stefan har tidigare varit lite tveksam för att han har velat se hur det fungerar innan han tar beslut. Han är numera införstådd med att detta är något som vi kommer att behöva ha. Han känner sig inte säker på tekniken kring detta men kan ta hjälp av Fredrik Munkvold. Anthonia ser ingen större vinst för Tisaren utan ser det som en mer praktisk lösning, eventuellt kan vara en bra för lösning för bokning av stugor.

Skagern avvaktar med detta för att se hur det blir med arrendet så Gusselby kommer att gå före med detta. Curt anmäler att vi vill installera detta på Gusselby annorlunda och Roger vill komma igång med detta så snart som möjligt.
7. SAM (systematisk arbetsmiljö)
Jesper informerar och delar ut ett förslag på en enklare arbetsmiljöhandbok. Vi behöver ha en som är ansvarig och man anser att CA är den lämpliga. Vi behöver ha en arbetsmiljöpolicy för att vi är arbetsgivare till våra säsonganställda. Efter det att campingansvariga kommit med input gällande denna kommer styrelsen sedan ta beslut om arbetsmiljöhandboken.
8. Marknadsföring
Då Jesper var tvungen att lämna mötet och Nicklas Eilegård inte kunde närvara så utgår punkten.
9. Försäljning på olika varugrupper
Det finns väldigt många varugrupper i kassasystemet vilket gör att det blir lite rörigt. Vi behöver försöka få ordning på detta och gärna att det är lika på alla våra campingar. Marie kommer att ha ett uppstartsmöte med DLBookIT inför uppstarten av oneline bokningen och då kan man ta med denna fråga. Sedan tar man ta med informationen och kunskapen till de övriga campingarna och hjälps åt att få ordning på det. Även CVK behöver vara med i denna plan så att de inte konterar på andra konton. Marie jobbar vidare med denna fråga.



Örebro 2026-01-25

10. Budgethjälp

Alla campingar är på gång med budget inför 2026, inget mer att tillägga,

11. Samarbete över ”gränserna” mellan campingarna

Det arbetet har väl påbörjats och att det fungerar riktigt bra. Nu behöver vi se till att hålla i gång detta när Birgitta slutar. Till en början så kan Campingansvariga hålla dessa möten i egen regi, men det är positivt att man har med en styrelsemedlem med som kan bolla informationen med. Styrelsen har för avsikt att man ska ha med en representant.

Jesper vill att man ska kika över möjligheten att man gör gemensamma inköp på campingarna tex popcornmaskin, hoppborg mm.

3. **Övriga punkter**

- Mailadresser från FVK

Vi behöver mailadresser till samtliga i campingarnas FVK för att kunna koppla dessa mot vår Onedrive så att alla kommer åt de dokument som finns där. CA ordnar med denna information så kommer Elisabeth skicka ut länkar och information för att koppla dessa mailadresser.

- Kollektivavtal

Kollektivavtal finns, men all personal har inte fått utbildningar som kan vara bra att ha när man jobbar i tex kassa/reception. Jesper kontrollerar vilka utbildningar vi kan få genom facket, Hot och Våld kan bland annat vara en bra utbildning att kunna erbjuda.

- Medlemsinformation

Viktigt är att man har kontroll på att man har rätt information/mail på sin medlemssida. Numera kan man även registrera familjemedlemmar. Detta behöver vi skicka ut information om då många medlemmar har haft problem med detta och ingen information verkar ha gått ut till medlemmarna om detta.

Vid protokollet: Elisabeth Munkvold